

Telefonmöte med styrelsen i Svenska Shirehästföreningen 24 februari 2005

Närvarande Nisse Brandt, Annika Jonasson, Jeanette Åkerman, Lars Petersson, Susanne Liljeborg, Sandra Sundell och Torbjörn Carlsson.

§1 Mötet öppnas.

§2 Nisse väljs till mötesordförande.

§3 Annika väljs till protokollförare.

§4 Sandra väljs till att justera dagens protokoll.

§5 Utställningen i Jönköping.

Beslöt att Lars och Jeanette ska arbeta med utställningen, med hjälp av styrelse och medlemmar i blivande utställningskommitté.

Utställningen är i år föreslagen att ske som ett samarrangemang med Svenska Ardennerföreningen den 6-7 augusti på ELMIA i Jönköping. Vi får hyra av ardennerföreningen, men vad och vilka villkor, pris osv är ännu helt osäkert.

Ardennerföreningen kommer att kalla till ett utställningsmöte, beslöt att Lars och Jeanette åker på mötet med mandat att handla med viss frihet på mötet. Beslöt att Nisse kontakter Ardennerföreningen om vi inget hört inför nästa styrelsemöte, då vi snarast behöver påbörja arbetet. Diskuterade förväntad svårighet att få personal till utställningen, speciellt om extra syslor krävs av oss från Ardennerföreningens sida. Alternativt att anlita ridklubb ed mot betalning för att få ett fullgott jobb utfört. Vi behöver boka rum till domare och engelska gäster. Tina Eriksson har erbjudit sig hämta på flygplatsen och guida gästerna runt. Scandic Hotell fullbelagt, stor bridgeturenering pågår samtidigt i Jönköping. Utställare ansvarar själva för övernattnig, men alternativa möjligheter bör föreningen kunna föreslå. Enhälligt beslut på att alla avgifter kommer att begäras som förskotts betalning inför utställningen, då föreningen fortfarande belastas med uteblivna betalningar från förra årets utställning.

§6 Lunch Peterborough

Inbjudan till att delta i "mingle buffé" på söndagen. Nisse får mandat att på plats fördela biljetterna, vilket ska anmälas före den 11 mars.

§7 Övriga ärenden

Rapport från Sussi som deltagit på MILAmässan i Malmö. Medlemsbladet var mycket uppskattat, bör tryckas nya, dessa var från 2003. Några tröjor sålda.

Redan på årsmötet diskuterades att föreningen behöver mer material till försäljning att ta med till mässor, premieringar osv. Beslöt att kassören även i fortsättningen ska hålla i varulager och distribuera inför försäljning. Vi behöver också fler omgångar informationsskyltar, förslag att fråga Ing-Marie Pettersson om det är något hon kan hjälpa oss med.

Hingspremieringarna i mars bevakas av Sussi i Bollerup och styrelsen på Grevagården.

Giganten. Ing-Marie Pettersson ställer samman och trycker tidningen bara hon får tillgång till material. Detta mailas till pell.@centralmedia.se och på ämne anges "Ing-Marie till Giganten."

Rapport från AK-kallblod från Sandra." På mötet med AK-kallblod diskuterades premieringar, dataprogram, värdskap för möten, årets kallblod mm. Premieringarna föreslås tidsprogram för varje häst tas bort och istället fasta tider för exteriörbedömning, bruksprov och mätning (vilket ska ske i stallet, före visningen) Dataprogram för ardenner och nordsvenskregistrering od. fungerar inte alldeles bra. Föreningarna ska göra en översyn. Gällande kostnader för AK-kallblodsmöten, föreslås en förening åt gången vara värd och stå för kostnaderna. Turordning nordsvensk, ardenner fjording och shire. Årets Kallblod ska gå av stapeln på ELMIA's Lantbruks- och konsumentmässa. Eventuellt kommer inte uppställning att ordnas."

Förslag att shireföreningen sponsrar BIRvinnande shire med uppställning inför Årets Kallblod, så att vi inte missar representation i tävlingen.



Annika Jonasson
Protokollförare



Sandra Sundell
justeringsman